



الشركة الوطنية المتحدة للهندسة والمقاولات ش.م.م

AL WATANYIAH UNITED ENGINEERING & CONTRACTING CO. LLC

HEALTH, SAFETY AND ENVIRONMENT POLICY

Al Watanyiah United Engineering & Contracting Co. LLC is committed to follow safe working practices, protecting employees and others who may be affected by our operations from health hazards and to execute our operations in a manner so as to minimize negative impact on the environment. It is Company's philosophy and understanding that all accidents are preventable.

Development of an efficient HSE management System and its implementation for continuous improvement in HSE performance is considered essential to achieve objectives of HSE Policy.

Further to achieve HSE policy objectives the Company will,

- Empower line management to fully implement this HSE Policy and hold all employees accountable for compliance with HSE regulations and standards.
- Encourage all employees to report unsafe acts, practices and conditions and empower them to stop work if safety is endangered.
- Keep its employees, subcontractors and others that perform work at its premises fully aware of hazards and safe work practices.
- Allocate required resources and provide training to achieve its HSE objectives.
- Protect the environment from damage and pollution.
- Abide by the rules and regulations of the country in which it operates and of the client whom it serves.
- Provide safe equipment, safe living and working place and health care for its employees.

سياسة الصحة والسلامة والبيئة

الشركة الوطنية المتحدة للهندسة والمقاولات ش.م.م ملزمة بإتباع وممارسة الأعمال السليمة وحماية موظفيها من أي مخاطر صحية أثناء تأدية الأعمال ، وكذلك لتنفيذ بعض العمليات التي تحد من الأثار السلبية على البنية ، وهذا نظام الشركة لتفادي الحوادث المحتمل وقوعها في موقع العمل .

فإن مدير الأمن والصحة والسلامة قد وضع جهازا فعالا لتنفيذ النظام ، والتحسن المستمر في أداء الصحة والسلامة والبيئة يعتبر عنصرا أساسيا في تحقيق أهداف وسياسة الصحة والسلامة والبيئة.

ستقوم الشركة لتحقيق أهداف السياسة العامة للصحة والسلامة والبيئة وبالتالي:

- للإدارة التنفيذية الطاقة الكامل للتحكم بهذه السياسة وإلزام جميع الموظفين التقيد بالانظمة والمعايير المتبعة لدى الشركة.
- تشجيع جميع الموظفين على تقرير أعمال السلامة وتشجيع جميع العاملين على إيقاف الأعمال الغير الأمنة.
- الحفاظ على موظفيها والمتعاقدين معها من المقاول الباطن وغيرها من الجهات التي يؤديون عملا في الأماكن الخطرة ، والعمل في الأماكن الأمنة .
- توفير المواد اللازمة وتخصيص تدريبات خاصة لتحقيق الصحة والسلامة والبيئة .
- حماية البيئة من التلف والتلوث .
- التقيد بقواعد وأنظمة البلد الذي تعمل فيه مجموعة العملاء الذين يقوم بخدمتهم .
- توفير معدات السلامة ، والحياة الأمنة ومكان العمل المناسب والرعاية الصحية لموظفيها .

Date: 02.03.2014

د. حمد هاشم الذهب
الرئيس التنفيذي
Dr. Hamed Hashim Al Dhahab

C.E.O